
 

 
 
 
 

                   Zápis schůze z
 
 

1. Uvítání - p. Feigel přivítal na schůzi členy předsednického 
výboru. 
Informace z jednání ve Zlíně, zatím trvá stávková pohotovost.
 

2. Informace z jednání na DP a.s. Praha 
emailu který zaslal předsedům ohledně JPT. Diskuse 
k problematice nadjetí a limitů, kontrolních bodů, Apexu. 
Feigel informoval o schůzce na MHMP, další schůzka 
s primátorem bude
 

3. Informace OSPEA SLL Jánské Lázně 
obhajobě akreditace ISO SLL v
technického náměstka je řízena v
ředitelkou. V lázních bude od března 
klienty kromě lůžkové péče.
 

4. Informace OSPEA 
proběhne další jednání na DP Olomouc. Mgr. Labanczová 
zkontrolovala KS před podpisem. 

 
5. Informace ohledně VPN 

informací bude oznámeno 10.3.23 na schůzi
sále Kobylisy. 

 
6. Kooptace pana Rostislava Drábka do výboru provozovny 

Hostivař Bus. Schváleno aklamačním hlasováním. 
 

 

 

schůze z 1.2.2023 

p. Feigel přivítal na schůzi členy předsednického 

jednání ve Zlíně, zatím trvá stávková pohotovost.

jednání na DP a.s. Praha – pan Růžička i
emailu který zaslal předsedům ohledně JPT. Diskuse 

problematice nadjetí a limitů, kontrolních bodů, Apexu. 
informoval o schůzce na MHMP, další schůzka 

primátorem bude na DP a.s. 23.2.2023 

Informace OSPEA SLL Jánské Lázně - p. Roubal 
obhajobě akreditace ISO SLL v červnu 2023. Pozice 
technického náměstka je řízena v současnosti ekonomickou 
ředitelkou. V lázních bude od března ambulantní

nty kromě lůžkové péče. 

formace OSPEA Olomouc – p.Bičan oznámil
další jednání na DP Olomouc. Mgr. Labanczová 

zkontrolovala KS před podpisem. Navýšení bude 6,2 %

rmace ohledně VPN – další schůzka je 20.2.2023. Více 
informací bude oznámeno 10.3.23 na schůzi OSPEA v

Kooptace pana Rostislava Drábka do výboru provozovny 
Hostivař Bus. Schváleno aklamačním hlasováním.  

  

p. Feigel přivítal na schůzi členy předsednického 

jednání ve Zlíně, zatím trvá stávková pohotovost. 

pan Růžička informoval o 
emailu který zaslal předsedům ohledně JPT. Diskuse 

problematice nadjetí a limitů, kontrolních bodů, Apexu. Pan 
informoval o schůzce na MHMP, další schůzka 

p. Roubal informoval o 
červnu 2023. Pozice 

současnosti ekonomickou 
ambulantní péče pro 

.Bičan oznámil,že3.2.23 
další jednání na DP Olomouc. Mgr. Labanczová 

6,2 %.  

další schůzka je 20.2.2023. Více 
OSPEA v kulturním 

Kooptace pana Rostislava Drábka do výboru provozovny 
 



 

7. Projednání a aklamační 
zástupce Mgr. Labanczová a Mgr. 
2000.-/hod. 

 
 
 
8. Projednání a aklamační schválení
pro předsedu OSPEA–
komise, odhlasováno většinou
 
9. Pan Kroča – MHMPpetice, řešit
                       Multisport, dotace pro 170 uživatelů by byla 
420.000/rok. 
Bezpečnostní prvky – řešit
 
 
10. Pojištěnína „blbost“ úspora ročně 80.000.
1100.- Kč, spoluúčast je 20 %.

 
 
 
 

Příští schůze 10.3.2022 kulturní sál Ospea Kobylisy od 9.00 hodin.
Zapsala Monika Sládková

 

7. Projednání a aklamační schválení – navýšení odměny pro právní 
zástupce Mgr. Labanczová a Mgr. Tobola – schváleno

8. Projednání a aklamační schválení operativníholeasingu automobilu
– po doporučení předsedy Kontrolní a revizní 

odhlasováno většinou. 

MHMPpetice, řešit jako Občanskou iniciativu
Multisport, dotace pro 170 uživatelů by byla 

řešit na Peku a 7.3.2023 na JPA . 

Pojištěnína „blbost“ úspora ročně 80.000.-Kč. Cena pojištění 
Kč, spoluúčast je 20 %. 

kulturní sál Ospea Kobylisy od 9.00 hodin. 
Zapsala Monika Sládková 

  

odměny pro právní 
schváleno od 1.2.23 na 

operativníholeasingu automobilu 
doporučení předsedy Kontrolní a revizní 

Občanskou iniciativu. 
Multisport, dotace pro 170 uživatelů by byla 

 

Kč. Cena pojištění 

 


